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Vragen van het lid Hijink (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over de hogere instroom van cliënten in de Wmo als gevolg van de 
invoering van het abonnementstarief (ingezonden 13 januari 2020). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan dat 96% van de gemeenten aangeeft een stijging te zien in 
de aanvragen voor huishoudelijke verzorging sinds de invoering van het 
abonnementstarief?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat gemeenten aangeven dat de tekorten voor de Wet 
maatschappelijke ondersteunig (Wmo) opgelost worden door budget weg te 
halen bij andere voorzieningen? Vindt u dit een acceptabel gevolg van de 
invoering van het abonnementstarief? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
82% van de gemeenten geeft aan dat mensen met hogere inkomens een 
beroep doen op de huishoudelijke verzorging; neemt u in de monitor mee of 
gemeenten een indicatiestelling doen voor deze zorg of dat mensen met een 
hoger inkomen via een algemene voorziening deze zorg automatisch krijgen 
zonder indicatiestelling? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoe u de aangenomen motie Hijink c.s. over knelpunten bij 
een deugdelijke uitvoering van het abonnementstarief gaat uitvoeren, nu 
gemeenten aangeven dat zij in financiële problemen komen als gevolg de 
invoering van het abonnementstarief?2

1 EenVandaag, 8 januari 2020 (https://eenvandaag.avrotros.nl/panels/opiniepanel/alle-uitslagen/
item/ook-hogere-inkomens-vragen-nu-goedkope-huishoudelijke-hulp-aan-en-daardoor-staan-
andere-gemeentelij/)

2 Kamerstuk 25 093, nr.17 (https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/
detail?id=2019Z06797&did=2019D14009)
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